
J E GY Z İ K Ö N Y V 
 
Készült: Szentistván nagyközség képviselı-testületének 2011. október 27. napján megtartott 
nyilvános ülésérıl. 
 
Helye: Polgármesteri Hivatal tanácskozó terme. 
 
Jelen vannak: Koncz József polgármester elnökletével Aranyosi Imre, Dr. Béres Imre 
Sándor, Dobóné Koncz Judit, Kampel Lászlóné, Kiss Lajos és Ördög Jakab képviselık. 
Tanácskozási joggal meghívott vendégek: Tóth Imréné dr. jegyzı, Koncz Mártonné aljegyzı, 
Galambos Lajosné óvodavezetı, Nyeste Józsefné nem képviselı bizottsági tag. 
A lakosság részérıl: Simonné Fafula Gizella Jókai utca 11. szám alatti lakos. 
 

I. NAPIREND ELİTT 
 
Koncz József polgármester köszönti a megjelenteket. A jelenléti ív alapján megállapítja, hogy 
a 7 fı képviselı-testületi tagból 7 fı jelen van, az ülés határozatképes és azt megnyitja.  
 
Jegyzıkönyv vezetésével megbízza Farkasné Koncz Anikó köztisztviselıt. Jegyzıkönyv  
hitelesítésére felkéri Dr. Béres Imre Sándor és Ördög Jakab képviselıket.  
 
Koncz József polgármester elıterjeszti javaslatát az ülés napirendjére, melyet a képviselı-
testület 7 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbiak 
szerint fogadott el: 
 

N A P I R E N D 
 
Tárgy:                  Elıterjesztı 
 
1./ Aktuális önkormányzati feladatok megtárgyalása.                                         Koncz József 
                                                                                                                             polgármester 
 
2./  Tájékoztató a lejárt határidejő határozatok végrehajtásáról.                         Tóth Imréné dr.                     
                       jegyzı 
 
3./ Indítványok, javaslatok 
     - Tóth Imrén dr. jegyzı közszolgálati jogviszonyáról lemondás                    Koncz József      
        nyugdíjba vonulására tekintettel.                                                                  polgármester 
 
 
Zárt ülésen:                            
-   személyi ügy                      Tóth Imréné dr. 
                                                                                                                                 jegyzı 
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II.  NAPIREND TÁRGYALÁSA 
 
1./ Tárgy:  Aktuális önkormányzati feladatok megtárgyalása. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
Koncz József polgármester szóbeli elıterjesztésében tájékoztatja a képviselı-testületet az 
aktuális feladatokról, folyamatban lévı munkálatokról. Elmondja, hogy a nyertes pályázatok 
munkálatai elkezdıdtek. A Tájház felújítása szerzıdés szerinti befejezésének határideje 
november 30-a. A munka jelenleg kb. 50-60%-os készültségnél tart. A tetıcsere megtörtént, 
ablak-átalakítás folyamatban van, a napokban elkezdıdnek a belsı munkálatok, szakipari 
munkák. A vízbekötés megtörtént, a villany és a gázbekötés novemberben zajlik.  Ez utóbbiak 
plusz költséget jelentenek, mivel a költségvetésben nem szerepeltek ezen kiadások. A 
Falumegújítás-pályázathoz kapcsolódóan a Polgármesteri Hivatal és az Étterem külsı festése 
elkészült, így a pályázatban vállalt egyik  kötelezettségnek eleget tettünk. A munkálatok a 
jövı évben folytatódnak.  Az Ifjúsági park és játszótér kialakítása pályázat költségvetését 
tételesen átnézve derült ki, hogy abban egyes költségek nem szerepeltek, illetve az euro-
árfolyam változása és egyéb okok miatt kb. 2 millió Ft eltérés van a tervezett és a várható 
költségek között. Álláspontja szerint az önkormányzat pályázatban vállalt saját erıtıl többet 
nem tud biztosítani. Elmondja, hogy az  MVH-val, a bonyolítókkal, és a mőszaki ellenırrel 
folytatott egyeztetés eredményeként arra a megoldásra jutottak, hogy megpróbálják 
csökkenteni a mőszaki tartalmat úgy, hogy a hatósági elıírásoknak eleget téve, költségvetésen 
belül maradjanak. A tárgyalások lezárását követıen tájékoztatja a testületet. 
Elmondja, hogy a tervek szerint a jövı évi Gasztrokulturális Fesztivált már a felújított ifjúsági 
parkban rendeznék. E rendezvény keretében adnák át a megújult sportöltözıt is. 
  
A Komposztáló pályázat kapcsán elmondja, hogy idén meg kell történnie a komposztáló ládák 
beszerzésének és kiosztásának. Az eddig beérkezett igényeket összesítik, továbbra is kéri a 
képviselık segítségét az igények győjtésében.  
Megemlíti, hogy a pályázati lehetıségek pillanatnyilag szőkösek, de folyamatosan 
figyelemmel kíséri a lehetıségeket. Várható, hogy jelenik meg pályázat a piacterek 
korszerősítése, illetve kialakítása témában. Ezzel kapcsolatban utána kell nézni a 
lehetıségeinknek. Tudomása szerint Templom felújításra is lehet pályázni, amennyiben ezzel 
a képviselı-testület is egyetért, felajánlja az önkormányzat támogatását a plébánia számára.  
Az új közmunka programmal szemben országosan nagy a várakozás. Öt témakörön belül lehet 
pályázni kistérségi és önkormányzati szinten, értékteremtı munka meghatározásával. 
Pozitívum, hogy az utak kátyúzását is meg lehet jelölni, erre vonatkozó igényt jeleztük a 
kistérség felé. Ennek kapcsán megemlíti, hogy az elmúlt hónapban 1,7 millió Ft értékben 
elvégezték a legszükségesebb útjavítási munkákat. Megjegyzi, hogy még bıven maradt 
javításra szoruló útszakasz, így jövıre ezen aszfaltmennyiség duplájára adtuk be igényünket.  
Tájékoztatja a képviselı-testületet, hogy a Felszabadulás úti járda felújítása a végéhez 
közeledik. Az idénre tervezett munka megvalósult. Jelenleg a földmunkák, és a környezet 
rendezése van hátra. 
Elmondja, hogy az alternatív energia felhasználásával kapcsolatos lehetıségekrıl 
folyamatosan érkeznek a megkeresések. Legutóbb a biomassza erımő létesítésével 
kapcsolatban keresték meg. Ennek lényege, hogy akár minden településen létesülhetne 
biomassza erımő, ahol feldolgozásra kerülne mindenféle növényi hulladék, valamint a 
szennyvíziszap is. Ennek költsége településenként kb. 280 millió Ft, ami csak akkor 
valósulhat meg, ha megfelelı pályázatot írnak ki.  
Koncz József polgármester megemlíti, hogy a jegyzı asszony részt vett a 
katasztrófavédelemnél tartott megbeszélésen. Információi szerint várható, hogy a 
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közeljövıben polgárvédelmi riasztást rendelnek el, így az ezzel kapcsolatos iratok 
elıkészítésével is foglalkozni kellett.    
Tájékoztatja a képviselı-testület tagjait, hogy pályázat útján sikerült igen kedvezı áron 
hozzájutni használt számítógépekhez. 460.000,- Ft  értékben 8 db számítógépet kapott az 
önkormányzat.  A gépek a hivatalba, az óvodába és a védınıhöz kerülnek. 
Elmondja, hogy a Remondis Tisza Kft. levélben kereste meg az önkormányzatot, melyben 
visszamenılegesen 1,7 millió Ft-ot követel az intézményekbıl elszállított hulladék szállítási 
díjaként. Információi szerint más önkormányzatokat is megkerestek. A követelést levélben 
megkifogásoltuk, mivel az elızı ügyvezetéssel kötött egyezség szerint az intézményekbıl 
ingyenesen vállalták a hulladék elszállítását.  
A régi szeméttelep rekultivációjával kapcsolatban tájékoztatja a képviselı-testületet, hogy a 
munkálatok - közbeszerzési eljárások kiírása, illetve fellebbezési eljárás miatt - elhúzódnak, 
idén már nem valósul meg a kivitelezés.  
Röviden szól az új önkormányzati törvény tervezetérıl, a várható változásokról. Mivel a 
tervezet még elfogadásra vár, így mélyebben nem érdemes belemenni a változások 
részleteibe. Ami tudható, hogy 2012. január 1-jétıl csak a kormány engedélyével vehetnek fel 
hitelt az önkormányzatok, valamint a törvényességi ellenırzés kapcsán is lesz változás. 
Végül említést tesz az október 8-ai idısek napi, valamint az október 23-ai ünnepségrıl. 
Mindkét rendezvényt sikeresnek értékeli. 
A maga részérıl ennyit kívánt elmondani kéri a képviselıket indítványaik, javaslataik 
megtételére. 
   
Ördög Jakab képviselı emlékezteti a jelenlévıket, hogy a közvilágítás kapcsán - az elmúlt 
idıszakban többször felvetette a régi lámpatestek karbantartásának szükségességét. Ezek a 
lámpák el vannak szennyezıdve, így kicsi a fényerejük. A szerzıdés szerint a karbantartás az 
ÉMÁSZ feladata, így kéri, hogy ez ügyben történjen intézkedés, kezdeményezzék a régi 
lámpatestek átvizsgálását, karbantartását. Jelzi továbbá, hogy az artézi kútnál lévı lámpa 
idınként nem mőködik. Kéri, hogy ezt is jelezzék az ÉMÁSZ felé. A közútkezelı felé is 
intézkedést kezdeményez, hiszen az elmúlt évekkel ellentétben idén még egyetlen alkalommal 
sem végezték el az útpadka kaszálását, takarítását. Javasolja, hogy a képviselı-testület 
nevében íródjon a megkeresés. A Felszabadulás út járdaszakasz felújítása kapcsán, felhívja a 
figyelmet, hogy van ott 2 db áteresz, ami mellett mindkét oldalon mély árok van. Ez 
balesetveszélyes, ezért javasolja, hogy védıcsövet, illetve korlátot helyezzenek el. Meg kell 
találni a legjobb és legolcsóbb megoldást. Megemlíti, hogy több kresz-tábla is hiányzik a 
település útjairól, ezeket szükséges lenne pótolni. Javasolja, hogy korlátozó, illetve tiltó táblák 
kihelyezésével védjük az önkormányzat alárendelt útjait a felesleges terheléstıl.   
A polgármesteri tájékoztatóban elhangzottakkal egyetért, megköszöni a tájékoztatást. 
 
Kampel Lászlóné képviselı szintén fontosnak tartja a hiányzó kresz-táblák pótlását. 
Megjegyzi, hogy a Felszabadulás úti járda felújításának nagyon örül.  Ahhoz viszont, hogy 
használni is lehessen szükséges, hogy az ingatlanok tulajdonosai levágják a kihajló ágakat. 
Kéri továbbá, hogy hívják fel az ebtartók figyelmét arra, hogy a kutyák ne zavarhassák a 
járdán közlekedıket. A számítógépek beszerzésének nagyon örül, különösen annak, hogy az 
óvodába is kerül számítógép. Véleménye szerint erre nagy szükség van, mivel a régi gépek 
elavultak, emellett az internet is nagyon lassú. Megfelelı színvonalú munkát csak úgy lehet 
végezni, ha a technikai feltételek is biztosítottak. A többi intézményhez hasonlóan az óvoda 
esetében is meg kell oldani a megfelelı internet hozzáférést. 
 
Dobóné Koncz Judit képviselı: szerint hasznos volt, hogy a falutévében ismét közlésre került 
a növényi hulladék égetésének szabálya. Elmondja, hogy az idısek napi mősor után sokan 
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kifejezték köszönetüket, az idısek jó ötletnek tartják, a rendezvénnyel kapcsolatos újításokat. 
Beszámol egy esetrıl, ami a közelmúltban történt a Patikában. Sajnálja, hogy nincs jelen a 
kisebbségi önkormányzat elnöke, szerette volna vele is megbeszélni. Elmondja, hogy évek óta 
mőködik egy gyakorlat, mely szerint, ha valaki anyagi helyzete miatt nem tudja kiváltani az 
orvos által felírt gyógyszereket, gyógyszerutalványt kérhet az önkormányzattól. Az eset során 
a polgármester úrral nem tudtak bebeszélni, ezért a plébános urat keresték meg. Kérték, hogy 
nyújtson segítséget a gyógyszer kiváltásához. A plébános úr azonban soknak találta a receptre 
írt összeget, ezért átment a gyógyszertárba megkérdezni, hogy melyik lenne a 
legszükségesebb gyógyszer, mert azt kifizetné. Ekkor derült ki, hogy a segítséget kérık saját 
maguk „árazták be” a receptet, olyan összeget írtak rá, ami 2-3 szorosa volt a gyógyszer 
tényleges árának.  A kisebbség részérıl sokszor elhangzik, hogy rossz a hozzáállásunk 
kisebbség problémáihoz. Ez az eset az ellenkezıjét mutatja és sajnálatos. Úgy állapodtak meg 
a hivatallal, hogy ezt követıen a gyógyszer árának feltüntetésekor pecsétet tesznek és 
kézjeggyel látják el a receptet, hogy hasonló eset ne fordulhasson elı.   
Egy család kérését tolmácsolja a testület felé. Elmondja, hogy a három gyermekes család 
lakhatása megoldásában kéri az önkormányzat segítségét. A család Emıdrıl költözött 
Szentistvánra, jelenleg albérletben laknak, ahonnan hamarosan ki kell költözniük. 
Szeretnének bérbe venni az üresen álló, volt idısek otthonát. Emlékezteti a képviselı-testület 
tagjait, hogy egy másik család kérését korábban elutasította a képviselı-testület.  
Kérdezi Koncz József polgármestert, hogy egyeztetett-e a Németországból érkezı 
segélyszállítmánnyal kapcsolatban. Kéri a polgárırség segítségét az adományok éjszakai 
ırzésében. Végül továbbítja egy lakótárs arra vonatkozó kérdését, hogy a belvíz elvezetése 
kapcsán a Vörösmarty utca elején elkezdett árok építése folytatódik- e. 
 
Kiss Lajos képviselı iskola igazgatóként elmondja, hogy az oktatás terén jelentıs változások 
várhatóak. Felhívja a képviselık figyelmét, hogy a Nemzeti Erıforrás Minisztérium honlapján 
már olvasható a Köznevelésrıl szóló törvény tervezete. A törvény elfogadása elıtt ugyan 
érdemben még nem lehet foglalkozni a kérdéssel, de tájékozódni mindenképp szükséges, 
hiszen tavasszal várhatóan már lesznek ezzel kapcsolatos feladatok, mely döntésekre fel kell 
készülni.  
 
Aranyosi Imre képviselı a Felszabadulás úti járda felújítása kapcsán megjegyzi, hogy az 
ingatlan tulajdonosokat figyelmeztetni kell - ha szükséges többször is - arra, hogy a járdára 
kihajló ágakat vágják le.   
 
Nyeste Józsefné bizottsági tag elmondja, hogy Kossuth utcai lakosként tapasztalja, hogy a 
kertek takarítása után sokan még mindig a Temetı melletti területre viszik ki a 
zöldhulladékot. Véleménye szerint a komposztáló edények kihelyezése önmagában nem fogja 
megoldani a problémát, mivel a kertekben nagyobb mennyiségő zöld hulladék keletkezik 
annál amennyi a komposztálóban elfér. Szerinte az lenne a megoldás, ha kijelölnének olyan 
területet, ahová felügyelet mellett, el lehetne helyezni a növényi hulladékot.  
 
Ördög Jakab képviselı az elızı hozzászólásra reagálva elmondja, hogy a szokásokat kellene 
megváltoztatni. Sajnos az emberek egyszerőbbnek tartják, ha a falu szélére szállítják a 
zöldhulladékot. Elmondja saját tapasztalatát a házi komposztálásról. Kiemeli, hogy megfelelı 
módszerrel gyakorlatilag minden növényi rész komposztálható, de 3-4 év kell ahhoz, hogy 
humuszt nyerjünk a zöldhulladékból. Ezért több komposztálót kell beállítani. Az elmúlt évek 
tapasztalata azt mutatja, hogy ha az önkormányzat engedélyezi a zöldhulladék elhelyezését 
egy kijelölt területen, akkor – a szabályozás, tiltás ellenére - oda elıbb utóbb egyéb hulladék 
is kikerül.  Megoldást mindenképpen a komposztálás és az aprítógép használata jelentené.  
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Kiss Lajos képviselı kérdezi, hogy van–e lehetıség arra, hogy egy család több komposztálót 
ládát igényelhessen. 
 
 
Koncz József polgármester 10 perc szünetet rendel el. 
 
 
Szünet után. 
 
 
Válaszadás: 
Koncz József polgármester elmondja, hogy a közvilágítás korszerősítése, a nagyobb 
teljesítményő lámpák miatt 3-4 millió Ft plusz kiadást fog jelenteni. Az ÉMÁSZ-szal kötött 
karbantartási szerzıdés évi 1,5 millió Ft-os kiadás. Mivel idén volt a korszerősítés, 
költségtakarékosságból olyan egyezség született, hogy ebben az évben nem igényeljük a teljes 
karbantartást. A fıutcai karbantartás díja kb. 250.000 Ft, a többi összeget elengedték. Sajnos 
így sem lesz könnyő a pluszköltség kigazdálkodása. Természetesen a legszükségesebb 
karbantartást el kell végezni, ezzel kapcsolatban megkeresi az ÉMÁSZ illetékesét.   
Az útpadka kaszálása miatt többször is megkereste a Közútkezelıt. A kaszálást pénzhiányra 
hivatkozva nem végezték el. Ismételten intézkedni fog, a képviselı-testület nevében.  A 
Felszabadulás utcai átereszt sikerült szakemberrel kitisztítatni, így a dugulás megszőnt, egyéb 
mőszaki probléma nincs.  A védıkorlát elkészítésérıl intézkedik.  A közlekedési táblákat – 
felmérést követıen - pótolni kell, és ehhez költségvetési forrást kell biztosítani.  A 
Felszabadulás utcai ingatlan tulajdonosokkal már beszélt és kérte, hogy a járdára hajló ágakat 
vágják le. Ha ezt nem végzik el, akkor közmunkásokat fog bevonni. 
Az óvodai internet ügyében már egyeztetett szakemberrel, megoldható a gyorsabb internet 
kiépítése. A gyógyszertárban történt esetrıl értesült. Sajnálatosnak, elgondolkodtatónak tartja 
a történteket. A volt idısek otthona bérbeadásával kapcsolatban személy szerint az az 
álláspontja, hogy az önkormányzat ne adja ki az épületet lakás céljára, de ezzel kapcsolatban 
kéri a képviselı-testület állásfoglalását. 
 
                               Állásfoglalás:  a képviselı-testület egyhangúlag egyetértett abban, hogy 
                                a volt idısek otthona épületét nem kívánja  lakás céljára bérbe adni.    
                                                            
A Németországból érkezı adományról egyeztetett. Véleménye szerint érdemes tenni egy 
próbálkozást, hiszen sok a rászoruló.   
A közoktatást érintı változásokat figyelemmel kell kísérni, ha a tervezet szerinti koncepció 
valósul meg – évfolyamonként 2 x 23 fıs osztályok -, akkor kevés kistelepülésen tartható fenn 
iskola. 
A zöldhulladék elhelyezésének problémája hosszú ideje megoldatlan. Ezt önmagában a 
kiosztásra kerülı 400 literes komposztáló sem oldja meg, de jó arra, hogy rászoktassa az 
embereket a komposztálásra. Amennyiben a 200 komposztáló ládára nem lesz elegendı 
számú igénylı, akkor véleménye szerint nincs akadálya, hogy egy család több komposztálót is 
kaphasson. Elsı körben azonban arra kell törekedni, hogy minél több családhoz jusson egy-
egy láda.  
 
Tájékoztatja a képviselı testületet, hogy egy fiatal pár azzal a kéréssel kereste meg, hogy a 
Matyó lagziban szeretnék tartani az esküvıjüket. Természetesen vállalnák az összes ezzel járó 
ceremóniát. Nem tartja elvetendınek az ötletet, bár a részleteket pontosan tisztázni kell. Kéri 
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a képviselık véleményét. Amennyiben a képviselı-testületnek nincs ellenvetése, folytatja az 
egyeztetést.      
 
Ördög Jakab képviselı felhívja a figyelmet arra, hogy szükséges lenne a Szent István kút 
vízminıségének ellenırzésére, hiszen igen sokan használják a vizet ivásra, fızésre.  A korábbi 
években a Vízmővek végezte el a vizsgálatot.  Kéri továbbá, hogy a gólyák elköltözése után 
tegyék rendbe a buszváró tetejét és környékét.  
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt.  
 
               Állásfoglalás: A képviselı-testület a tájékoztatót jóváhagyólag tudomásul vette. 
 
 
2./ Tárgy. Tájékoztató a lejárt határidejő határozatok végrehajtásáról 
Elıterjesztı: Tóth Imréné dr. jegyzı 
 
Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva. 
 
Tóth Imréné dr. jegyzı az elıterjesztéssel kapcsolatban nem kíván szóbeli kiegészítést tenni.  
 
Ördög Jakab képviselı érdeklıdik, hogy a kéményseprıi szolgáltatás átszervezése ügyében az 
elıkészítés során történt-e konkrét intézkedés? 
 
Tóth Imréné dr. jegyzı: A határozatban foglaltak végrehajtására a jogszabály 2013. január 1. 
napjától ad lehetıséget.  
 

Állásfoglalás: A képviselı-testület a tájékoztatást jóváhagyólag tudomásul vette. 
 

 
3./ Indítványok, javaslatok. 
 
     Tárgy: Tóth Imréné dr. jegyzı közszolgálati jogviszony megszüntetése, állásfoglalás 
megüresedı jegyzıi munkakör pályázati eljárásáról. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva. 
 
Koncz József polgármester szóbeli kiegészítésében elmondja, hogy Tóth Imréné dr. jegyzı 
írásban bejelentette részére, hogy 2011. december 15. napjával jegyzıi tisztségérıl lemond. 
40 éves szolgálati idı megszerzését követıen nyugdíjba vonul. A lemondás érvényességéhez 
ugyan nem szükséges a munkáltató elfogadó nyilatkozata, azonban a jegyzıasszony kérte a 
Képviselı-testület hozzájárulását közszolgálati jogviszonya megszüntetéséhez. Tájékoztatja a 
képviselı testületet, hogy Tóth Imréné a felmentési idı, illetve a végkielégítés lehetıségével 
nem él.    
 
Ördög Jakab képviselı úgy gondolja, hogy a jegyzı asszonynak mindenképp meg kell 
köszönni a Polgármesteri Hivatalban végzett,  közel 6 éves munkáját. Az önkormányzatok 
sorsa bizonytalan, ezért a képviselı-testületnek nem könnyő döntést hozni a jövıre 
vonatkozóan. Lesz egy átmeneti idıszak, ami az itt maradókra több terhet ró.  A képviselı-
testület nevében megköszöni a munkáját és jó egészséget kíván nyugdíjas éveire. 
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Koncz József polgármester egyetért az Ördög Jakab által elmondottakkal. Maga és a 
képviselı-testület nevében megköszöni Tóth Imréné dr. munkáját. A december 16. napjától 
megüresedı jegyzıi tisztség betöltésére pályázatot kell kiírni. A vonatkozó jogszabály 
értelmében a képviselı-testület legkésıbb a jegyzı köztisztviselıi jogviszonyának 
megszőnését követı 30 napon belül írja ki a pályázatot. Erre tekintettel 2012. január 15-ig ki 
kell írni a pályázatot és azt követı 30 napon belül dönteni kell. Mivel a döntést elı kell 
készíteni, most abban kéri a Képviselı-testület állásfoglalását, hogy a novemberi, vagy a 
decemberi ülésen kíván dönteni a pályázati feltételek meghatározásáról.   
 
Ördög Jakab képviselı: A mielıbbi döntést javasolja. Ha az itt maradók érdekeit, a rájuk 
háruló többletmunkát nézi akkor célszerőbb mielıbb kiírni a pályázatot. Ha a pénzügyi 
szempontokat tartja szem elıtt, akkor viszont a késıbbi idıpont lenne a kedvezıbb.  
 
Tóth Imréné dr. jegyzı: Az elkövetkezı hónapokban számos jogszabályváltozás várható, 
emiatt nehéz idıszak következik. A pályázati eljárásról tudni kell, hogy amikortól a 
Képviselı-testület meghatározta a pályázati feltételeket meg kell jelentetni, minimum 15, 
maximum 30 nap a pályáztatási határidı.  Azt követı 30 napon belül kell meghozni a döntést 
a pályázat elbírálásáról. Tehát minimum 2 hónap kell, amíg az új jegyzı munkába áll.  
  
Kampel Lászlóné képviselı egyetért az Ördög Jakab képviselıvel és a korábbi idıpontot 
javasolja. Egyrészt ebben az idıszakban sok a munka, másrészt mivel ez egy nagy terület, 
csapatmunka az új jegyzınek is idı kell, amíg átlátja a feladatokat. Ha március 1. napjától 
töltené be a jegyzı a munkakört, az azt jelentené, hogy valójában áprilisra lenne 
„munkaképes”.  Ha nincs pénzügyi akadálya, akkor a korábbi döntés mellett foglal állást. 
 
Kiss Lajos képviselı kérdezi, hogy nem lenne-e célszerő megvárni az új önkormányzati 
törvény elfogadását.  Elıfordulhat-e, hogy van érvényes pályázat, dönt a képviselı- testület a 
jegyzı személyérıl, majd a jogszabályi változások miatt új helyzet áll elı, pl. közös hivatalt 
kell létrehozni. Véleménye szerint a hivatal dolgozói leterheltek, a jegyzı személyének 
hosszabb kiesése további terhet róna rájuk.  
 
Koncz József polgármester elmondja, hogy információi szerint egy hónapon belül el lesz 
fogadva az új önkormányzati törvény.  
 
Dr. Béres Imre Sándor képviselı: A vonatkozó jogi kategóriák betartásával meg kell hozni a 
döntést.   
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt. Koncz József polgármester szavazást kezdeményezett. 
Ezt követıen a képviselı-testület 7 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül meghozta következı határozatát:  
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
46/2011.(X.27.) határozata 
 
Tárgy: Tóth Imréné dr. jegyzı közszolgálati jogviszony megszüntetése, állásfoglalás 
megüresedı jegyzıi munkakör pályázati eljárásáról. 
 
1.) Szentistván Nagyközség Önkormányzat Képviselı-testülete tudomásul veszi, hogy 

Szentistván nagyközség Polgármesteri Hivatalának jegyzıje, Tóth Imréné dr. – 



 8 

nyugdíjba vonulási szándéka miatt – a Ktv. 15. § (2) bekezdésében c.) pontjában és  
16.§-ában foglaltak alapján, írásban bejelentette a jegyzıi tisztségrıl történı lemondását 
2011. december 15-hatállyal hozzájárul Tóth Imréné dr. jegyzı Szentistván Nagyközségi 
polgármesteri Hivatalában fennálló közszolgálati jogviszonyának megszüntetéséhez. 
 

2.) A jegyzıi munkakör megüresedésére tekintettel a Képviselı-testület a 2011. november  
havi ülésén kíván foglalkozni a jegyzıi pályázat feltételeinek meghatározásával. 
 

3.) Felkéri a polgármestert, hogy a fentiek szerint tegye meg a szükséges intézkedéseket 
Tóth Imréné dr. jegyzı közszolgálati jogviszony megszüntetésével kapcsolatos 
dokumentumok elkészítésére és kiadására, továbbá a határozat 2. pontjában 
meghatározottak szerint készítsen elıterjesztést és javaslatot a Szentistváni Polgármesteri 
Hivatal 2011. december 16.napjától megüresedı jegyzıi tisztsége betöltéséhez szükséges 
pályázati feltételek meghatározására. 
 
Felelıs: Koncz József polgármester 
Határidı: 2011. december 15, illetve értelem szerint.    

 
 
Koncz József polgármester megkérdezi a jelenlévıket, hogy van-e további kérdésük, 
indítványuk.  
 
Simonné Fafula Gizella elmondja, hogy a bírósági végrehajtó megkeresésére a Polgármesteri 
Hivatal a közelmúltban adó- és értékbizonyítványt állított ki a Szentistván, Jókai u. 11. szám 
alatti ingatlanról. Az ingatlannak fele részben nagykorú gyermeke tulajdonát képezi. Az adó-
és értékbizonyítványban foglalt érékkel nem ért egyet. Meghatalmazotti minıségében 
szakértı kirendelését kéri.  
(Ezt követıen gyermekei tehetségérıl beszél hosszasan. A tárgyhoz nem tartozó témákat 
érint. Az ülés végén beadványát írásban is átadja a képviselı-testület részére.) 
 
Tóth Imréné dr. jegyzı elmondja, hogy az adó és értékbizonyítvány kiállítása jegyzıi 
hatáskör, így a képviselı-testületnek nincs hatásköre kérését teljesíteni, nincs joga az ügyben 
szakértı kirendelését kezdeményezni. Tájékoztatásul elmondja, hogy az adó- és 
értékbizonyítványban foglaltak ellen a vonatkozó jogszabályok nem biztosítanak külön 
jogorvoslati lehetıséget. Jogorvoslattal az adó –és értékbizonyítványt felhasználó eljárásban, 
jelen esetben a bírósági végrehajtási eljárásban élhetnek az arra jogosultak.      
                              
  
Több kérdés, hozzászólás nem érkezett, a képviselı-testület zárt ülésen folytatta munkáját, 
melyrıl külön jegyzıkönyv készült.       

kmf. 
 

Tóth Imréné dr.        Koncz József 
jegyzı         polgármester 

 
Dr. Béres Imre Sándor              Ördög Jakab   

jegyzıkönyv hitelesítık 


